
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 033/21-22 

有關中一級自攜裝置計劃 － iPad 第八代停止供應事宜 

敬啟者： 

本校早於九月初安排平板電腦供應商到校舉辦展銷會，有部份學生及家長已向供應商繳交費用購買

iPad 第八代，然而蘋果公司（Apple）於九月中發佈 iPad 第九代，並停止供應舊有第八代 iPad，因此供應

商未能訂購教育價版 iPad 第八代。現時新一代 iPad 只有 64GB和 256GB儲存容量可供選購，因此與部份

家長早前所付的價錢有所出入。 

 

供應商將在十二月七日（星期二）的下午 1:15 至下午 3:00，於學校有蓋操場處理購買新一代 iPad 事

宜。請留意本次購買只提供 256GB型號。已於九月三日（星期五）展銷會訂購 iPad 的家長，如決定繳付

額外金額購買 iPad 第九代 256GB，請把訂購表格（詳見附件）和額外款項，連同早前 iPad第八代的訂購

單據一併交回。如家長未能於十二月七日親身到校訂購，請於十二月十四日（星期二）放學前把訂購表格

及款項交予李宏俊老師，付款詳情請參閱附件訂購表格。如家長希望退回款項並自行購買 iPad，可於以下

回條申請退回全部款項（不接受申請退回部份款項）。 

 

請已透過學校購買平板電腦的家長填妥以下回條，以表明閣下的選擇，並於十二月一日(星期三)或

之前將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如自行購買並攜帶裝置回校，須繳交「流動裝置管

理(MDM)系統」費用（$230），請透過 eClass Parent App 之繳費通告及以 AlipayHK 或支票繳付。如

用支票繳付，抬頭請寫「東華三院馬振玉紀念中學法團校董會」，支票背頁請寫上學生之姓名及班別。如

有任何疑問，請致電 2443 9899 與李宏俊老師聯絡。 

 

此致 

中一級學生家長 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

________________________ 謹啟 

                                    （陳妙霞） 

二零二一年十一月二十六日 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                        東華三院馬振玉紀念中學                  班號：        

行政通告 033/21-22 

有關中一級自攜裝置計劃 － iPad 第八代停止供應事宜 

敬覆者： 
 

本人為         班學生                   之家長，已知悉有關自攜裝置計劃 － iPad 第八代停止供

應事宜，並： 

 

 將購買 iPad 第九代 256GB，並於十二月七日（二）下午到校遞交訂購表格及費用予供應商。 

 申請退回全部款項（只適用於已於九月三日展銷會訂購 iPad 的家長／學生）。 

 本人已自行為敝子弟購買裝置 ／ 申請資助租借裝置。 
 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學  

家長簽署：_____________________ 

家長姓名：_____________________ 

二零二一年      月       日 

 請以  表示所選項目   *請刪去不適用者 

 



TWGHs C. Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 033/21-22 

Secondary 1 “Bring Your Own Device” scheme -- End of Sale for iPad 8th Generation 
 

26th November 2021 
 

Dear Parents 
 
Our school has previously arranged a fair for the parents/students to purchase tablets through the school. 
However, the iPad 9th Generation has been launched on 15th September 2021 and the iPad 8th Generation is 
now End of Sale. Therefore, the order of the iPad 8th Gen cannot be fulfilled. Currently, only the iPad 9th Gen 
64GB and 256GB are available for purchase. Due to the difference in the storage of the new iPad, the new price 
of the iPad is different from the amount announced in September 2021. 
 
The supplier of the iPad will be at the school from 1:15p.m. to 3:00p.m. on 7th December (Tuesday) for helping 
with the purchase of the new generation iPad. Please note that there is only the 256GB model available. For 
the parents who ordered iPad previously on the fair and would like to pay an extra amount for the iPad 9th Gen 
256GB, you are required to return the iPad order form, together with your order receipt of iPad 8th Gen. If you 
are not able to place an order in person, please return the order form and the required amount to Mr. Lee Wang 
Chun before 3:45p.m. on 14th December 2021. Please refer to the attached order form for payment methods. 
You may also apply for a full refund (please note that we do not accept any partial refund). 
 
Please kindly return the signed reply slip to the class teacher on or before 1st December 2021 (Wednesday). You 
will need to pay the Mobile Device Management (MDM) System fee ($230) if your child would bring a self-
purchased device to school. It should be paid by Alipay via eClass Parent App or by cheque. Payment by cheque 
should be made payable to “The IMC of TWGHs C.Y. Ma Memorial College” and please write down the name and class 
of the student on the back of the cheque. Please feel free to contact Mr. Lee Wang Chun on 2443 9899 if you have 
any questions.  
 
 

Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 

 


